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országgyűlési képviselő

írásbeli választieénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Németh Lászlóné Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonyhoz :

címmel.
„A MEH-et érintő kritikai megjegyzésekről . . .”

Tisztelt Miniszter Asszony !

A sajtóból arról olvashattunk, hogy a Magyar Energia Hivatal honlapjáról érdemi adatsorok, például
villamosenergia-piaci, kereskedelmi és mennyiségi információk tűntek el, és a korábbi
adatszolgáltatási sűrűség is megritkult. Ugyanígy visszavonulót fújt a MEH a nyilvános szereplésektől
is, a korábbi évekhez képest kevesebb szakmai rendezvényen tartanak előadást, és ahol a hivatal
szakemberei mégis megjelennek, zömében ott sem mondanak a várható változásokkal kapcsolatba n
semmilyen érdemi információt .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Asszonyt :

Mi a véleménye a Magyar Energia Hivatal honlapját érint ő kritikákról?
Nem gondolja, hogy az említett érdemi információknak meg kellene jelenni a
MEH honlapján?
Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a szóban forgó probléma megoldódjon?
Miért nem adnak megfelel ő tájékoztatást a várható változásokról a hivatal
szakemberei, hogy a piac zökkenőmentesebben tudjon felkészülni a
változásokra?

Megtisztelő válaszát várva!

i r. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő

Budapest, 2012. szeptember 24 .
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